



Association  
of European  
Businesses

December 19, 2018  
Moscow

On behalf of the Association of European Businesses, the main representative body of foreign investors in Russia, I am glad to express its support to the organisers of the 16<sup>th</sup> International Oil and Gas Exhibition MIOGE 2019 and welcome its participants and guests.

The interdependence of Russia and the EU in energy is a meaningful element in bilateral relations. The AEB is convinced that constructive dialogue, involving international platforms, will significantly promote the achievement of win-win solutions.

Joint energy infrastructure and supply projects will be important to help Russian energy resources realise their potential as sustainable, stable, and affordable energy suppliers.

Being a leading industrial exhibition MIOGE creates a unique platform for business communication of experts and equipment suppliers in the oil and gas industry, which provides an excellent opportunity for sharing best practices, ideas and technologies for global development of the industry.

Remaining political tensions affect the international energy supply sector badly and provoke the atmosphere of legal uncertainty for the stable supply of gas from Russia to its foreign partners.

It is vital to continue the dialogue aimed at finding an appropriate solution to guarantee stable international business environment and cooperation despite all foreign policy challenges.

In this regard the Association of European Businesses highly appreciates the role of the 16th International Oil and Gas Exhibition MIOGE 2019 event and wishes success to its participants.

With best regards,

Dr. Frank Schauff  
Chief Executive Officer

AEB SPONSORS 2018 – СПОНСОРЫ АЕБ 2018

• Allianz IC OJSC • Atos • Bank Credit Suisse (Moscow) • BP • BSH Russia • Cargill Enterprises Inc. • CHEP Rus • Clifford Chance • Continental Tires RUS LLC • Creon Capital S.a.r.l  
• Deloitte • DuPont Science & Technologies • Enel Russia OJSC • ENGIE • Eni S.p.A • Equinor Russia AS • EY • FAURECIA Automotive Development LLC  
• GE (General Electric International (Benelux) B.V.) • HeidelbergCement • ING Wholesale Banking in Russia • John Deere Rus, LLC • KPMG • ManpowerGroup  
• Mercedes-Benz Russia • Merck LLC • Messe Frankfurt Rus • MetLife • METRO AG • Michelin • Novartis Group • OBI Russia • Oriflame • Porsche Russland  
• Procter & Gamble • PwC • Raiffeisenbank AO • ROCA • Shell Exploration & Production Services (RF) B.V. • Signify • SOGAZ Insurance Group • Total E&P Russie  
• Unipro PJSC • VimpelCom PJSC (Beeline) • Volkswagen Group Rus OOO • YIT• YOKOHAMA RUSSIA LLC

Association of European Businesses  
Butyrsky Val str. 68/70, bld. 1  
127055 Moscow, Russia

Phone: +7 (495) 234 27 64  
Fax: +7 (495) 234 28 07

E-mail: [info@aebrus.ru](mailto:info@aebrus.ru)  
[www.aebrus.ru](http://www.aebrus.ru)



Association  
of European  
Businesses

19 декабря, 2018 года

Москва

От имени Ассоциации европейского бизнеса, основного представительного органа иностранных инвесторов в России, я рад выразить поддержку организаторам 16-й Международной нефтегазовой выставки MIOGE 2019 и поприветствовать ее участников и гостей.

Взаимозависимость России и ЕС в области энергетики является значимым аспектом двусторонних отношений. АЕБ убеждена, что конструктивный диалог с привлечением международных платформ будет во многом содействовать достижению взаимовыгодных решений.

Совместные проекты в области создания инфраструктуры и поставок энергоносителей вносят значительный вклад в участие российских ресурсов в обеспечении экологически устойчивого, стабильного и экономически доступного энергоснабжения ЕС.

Будучи ведущей промышленной выставкой, MIOGE создает уникальную платформу для делового общения экспертов и поставщиков оборудования в нефтегазовой отрасли, которая предоставляет отличную возможность для обмена передовым опытом, идеями и технологиями для глобального развития отрасли.

Сохраняющаяся политическая напряженность негативно сказывается на международном секторе энергоснабжения, и создает атмосферу неопределенности, которая угрожает стабильных поставок газа из России своим зарубежным партнерам.

Жизненно важно продолжать диалог, направленный на поиск подходящего решения, гарантирующего стабильную международную деловую среду и сотрудничество, несмотря на все вызовы внешней политики.

В связи с этим Ассоциация европейского бизнеса высоко оценивает роль 16-й Международной выставки нефти и газа MIOGE 2019 и желает успехов всем ее участникам.

С уважением,

Франк Шауфф

Генеральный директор

AEB SPONSORS 2018 – СПОНСОРЫ АЕБ 2018

• Allianz IC OJSC • Atos • Bank Credit Suisse (Moscow) • BP • BSH Russia • Cargill Enterprises Inc. • CHEP Rus • Clifford Chance • Continental Tires RUS LLC  
• Crocus International • Deloitte • DuPont Science & Technologies • Enel Russia OJSC • ENGIE • Eni S.p.A • EY • FAURECIA Automotive Development LLC  
• GE (General Electric International (Benelux) B.V.) • HeidelbergCement • ING Wholesale Banking in Russia • John Deere Rus, LLC • KPMG • ManpowerGroup  
• Mercedes-Benz Russia • Merck LLC • Messe Frankfurt Rus • MetLife • METRO AG • Michelin • MOL Plc • Novartis Group • OBI Russia • Oriflame • Philips Lighting  
• Porsche Russland • Procter & Gamble • PwC • Raiffeisenbank AO • ROCA • Shell Exploration & Production Services (RF) B.V. • SOGAZ Insurance Group  
• Soglasie Insurance Company LLC • Statoil Russia AS • Total E&P Russie • Unipro PJSC • VimpelCom PJSC (Beeline) • Volkswagen Group Rus OOO  
• YIT • YOKOHAMA RUSSIA LLC

Ассоциация европейского бизнеса  
Россия, 127055 Москва,  
Ул. Бутырский Вал 68/70, стр. 1

Тел.: +7 (495) 234 27 64  
Факс: +7 (495) 234 28 07

E-mail: [info@aebrus.ru](mailto:info@aebrus.ru)  
[www.aebrus.ru](http://www.aebrus.ru)